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D66 Motie: Verkeersveiligheid in Maassluis 
De raad van de Gemeente Maassluis in vergadering bijeen op  WIM"  19 december 
2017 

Overwegende dat, 

• de gemeenteraad van Maassluis de afgelopen jaren aandacht heeft gevraagd voor de 
verkeersveiligheid, vooral van de kwetsbare verkeersdeelnemers, oa op de woon-schoolroutes 
en bij (sport)verenigingen; 

• volgens het fietsbeleid bij 50km/h wegen vrijliggende fietspaden moeten worden aangelegd, 
maar dat dit tot heden nog niet is gebeurd; 

• veel inwoners klagen dat er vaak te hard wordt gereden op doorgaande wegen, zoals de Dr. 
Albert Schweitzerdreef, PC Hooftlaan, Laan 1940-1945, Westlandseweg, Kwartellaan en 
Uiverlaan; 

• het functioneren van de verlichting op de voetgangersoversteekplaatsen veiliger kan worden 
door toepassen van LED verlichting in het wegdek: 

van mening dat, 

• er zich onveilige situaties voordoen voor voetgangers en fietsers op de eerder genoemde wegen; 
• er meer maatregelen getroffen moet worden om de maximale snelheid te handhaven en 

daarmee de veiligheid te vergroten en geluidsoverlast terug te dringen; 
• zichtbaarheid onder andere op de voetgangersoversteekplaatsen verbeterd kan door middel van 

toepassen ledverlichting in het wegdek; 

verzoekt het college, 

• voor 1  filarari  2018 met een concreet actieplan te komen voor verbetering van de 
verkeersveiligheid o.a. voor de voornoemde wegen; 

• daarin ook voorstellen op te nemen voor verbetering van fietsersveiligheid met vrijliggende 
fietspaden en voetgangersoversteekplaatsen door middel van aanbrengen ledverlichting in het 
wegdek; 

en gaat o r tot de orde van de dag. 
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